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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θεσσαλονίκη, 18/05/2020   

Των:   Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

Αβδελά Απόστολου, βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 

 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

 

 

ΘΕΜΑ: «Στήριξη πολύτεκνων στρατιωτικών» 

 

Κύριε Υπουργέ,  
 

Η Ένωση Στρατιωτικών Θεσσαλονίκης με σχετικό υπόμνημά της, το οποίο και 
επισυνάπτουμε, διαμαρτύρεται για την απουσία από το νομικό πλαίσιο, που ρυθμίζει τα της 
24ωρης υπηρεσίας, οποιασδήποτε μέριμνας για τους πολύτεκνους στρατιωτικούς, των 
οποίων ο/η σύζυγος  εργάζεται, εκτός στρατού, στον ιδιωτικό ή δημόσιο τομέα. Στο 
επισυναπτόμενο υπόμνημα αναλύονται τα βασικά τους προβλήματα, που σχετίζονται με την 
ανατροφή των παιδιών τους και τα οποία δημιουργούνται, λόγω της συχνής εκτέλεσης 
24ωρης υπηρεσίας, αλλά και από άλλες περιπτώσεις, κατά τις οποίες, ο στρατιωτικός 
υποχρεούται να είναι όλο το 24ωρο μακριά από την πολύτεκνη οικογένειά του. 
 

Με δεδομένα, αφενός, την αναγκαιότητα στήριξης των πολύτεκνων οικογενειών, που 
αποτελούν τη μόνη ελπίδα αντιμετώπισης του δημογραφικού προβλήματος, και αφετέρου 
όλα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κος Υπουργός: 
 

1. Πόσοι είναι οι πολύτεκνοι στρατιωτικοί, τους οποίους αφορά το ανωτέρω υπόμνημα; 
 

2. Με δεδομένο ότι, οι επισυναπτόμενες προτάσεις της Ένωσης Στρατιωτικών Θεσσαλονίκης 
δεν βαρύνουν οικονομικά το κράτος, ενώ συγχρόνως, ανακουφίζουν τις πολύτεκνες 
οικογένειες, υπάρχει πρόθεση ικανοποίησης από μέρους σας, έστω, κάποιων από αυτές και 
αν ναι, ποιες και πότε; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές  
 
 
 
 

Κωνσταντίνος Χήτας 
 
 
 
 

Απόστολος Αβδελάς 
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